

§ 1 Mötets öppnande

Johan Andersson (Vice Ordförande) öppnar mötet klockan 12:07.

§ 2 Närvarande

Johan Andersson (Vice Ordförande)
Elin Ljunggren (Socialt ansvarig och SAMO)
Sara Johansson (Sekreterare)
Sofia Edström (Kassör)
Robin Sveningsson (Masteransvarig)

§ 3 Val av mötets ordförande

Johan Andersson väljs som mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare

Sara Johansson väljs som mötets sekreterare.

§ 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Elin väljs som mötets justerare tillika rösträknare.
Sofia väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

§ 6 Adjungeringar

Föreligger ej.

§ 7 Uppföljning

- Salsbokningen
 - Det var lite krångel kring bokningen för sektionens möte, men allting är löst och vi har fått en ny sal.
- Masterböser
 - På måndag 8/12, kl 16:30

- Delta, Lindholmen
- Workshopar om det på söndag
- Bokföringsprogram
 - Sofia ska testa FortNox och e-economic
- ID-bastu
 - 21 st, behövde ej boka buss
 - Har fått 1500kr ur medlemsinitiativsfonden
- Mailbös med ArmIT
 - De ville göra mastermaillistor, men då detta kan leda till spam är det bättre om de använder lists.chalmers.se
- Uppdragslistan

§ 8 Meddelanden

- Soffbudget
 - Sofia har gjort en budget för inköp av nya soffor till Hubben
 - Sofia skriver en proposition som kan tas upp på sektionensmötet
- Programråd

§ 9 Diskussionspunkter

- Revision av styrdokument, när? Ekonomisk policy etc.
 - Ekonomisk policy tas upp på sektionensmöte LP3
- Sektionsmötet
 - Antagligen 3 ansvarsbefrielser
 - Propositioner:
 - Soffor
 - Kommunikationspolicy
- digITs budget-förfrågan
 - Vill ha en budget på 12000 istället för 6000, kommer ändras till nästa år
 - Kan få en budget för oförutsedda utgifter nu på 1200kr
 - Får äska för Amazon glacier
 - Sofia mailar digIT
- digITs äskning om USB-grejer
 - Det övriga på äskningen (dvs det förutom de små stickorna)
 - Sofia mailar digIT och ber dem isåfall låsa fast minnet ordentligt, plus kanske framtida diskussion om vad som är vettiga äskningar?

- Kandidatmiddagen
 - Tillsätta en arbetsgrupp ArmlIT/styrlIT som kan vara ansvariga för middagen.
 - Sofia, Elin och Sara blir styrlIT-representatner
- Sektionsmötesmat - föreningar
 - Motivering till varför intresseföreningar är med och lagar mat:
 - De nyttjar sektionens lokaler osv och bör därför bidra

§ 10 Mötets avslutande

Johan Andersson avslutar mötet 13:10.